Supplement Facts

Serving Size 3 Pills Serving per Container 133

	Amount Per Serving	% Dail Valu
Phellodendron Barl	k 100mg	†
Citrus Unshiu Peel	100mg	†
Gambir Leaves	67mg	†
Licorice Root	50mg	†

† Daily Value not Established.

Other Ingredients: Water, Beechwood Creosote, Glycerin, Calcium Carboxymethylcellulose, Cinnamon Bark

Uses: SEIROGAN Pills is a herbal dietary supplement to help Cast SciENDGM Pills is a neroal olerary supplement to help regulate digestive system to maintain normal bowel functions.

Directions Take 8 pills after a meal with water up to 3 times a day as needed, For children 5-10 years of age, the recommended serving is 1 pill. For age 11-14 years, the recommended serving is 2 pills. Not recommended for children under 5 years of age. Warnings: ■Pregnant or lactating women should not take

Fregular of lacking with a local this product without consulting their healthcare professionals.

■ Keep out of reach of children. ■ For your protection, do not use if cap seal is broken or missing.

Keep package insert for more details of warnings.

Other Information: Store in a cool place away from direct sunlight.

TAIKO PHARMACEUTICAL CO., LTD. Osaka, Japan

TAINO PRANIMACE OF THE CONTROL OF 3536 Arden Road, Hayward, CA 94545-3908, U.S.A. Toll free #: 1 (800) 732-2328

Serious side effects associated with use of the product may be reported on the toll free #

*This statement has not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure, or prevent any disease





Expiry Date 2019/06



Lot No. 11KF04





其他成份:

常水、木鰮油、濃甘油、羧甲基纖維素鈣、桂皮粉

用途:

正露丸爲藥草營養輔助劑, 能幫助維持消化系統及正常的腸道功能* 用法 · 用量:

成人每次3粒,每日按需要可服用至3次,飯後以水服之 5至10歲兒童建議每次服用1粒。11至14歲兒童建議毎 次服用2粒。建議未滿5歲兒童不要服用。 注意事項:

- 孕産婦或授乳期的婦女, 請與醫護人員咨商後服用 ■ 請保管於小兒不易觸及之處
- 瓶蓋封印有破損或無包裝時, 請不要服用。 有關其他注意事項請參考服用説明書。

其他情報:

請保存于冷暗處、避免陽光照射。

*此叙述未經美國食品藥物管理局之評估。本品 非用於診斷、治療、醫治或預防疾病所用。

生產者:大幸薬品株式会社

經銷商:美國太子行。

3536 Arden Road Hayward, CA 94545-3908, U. S. A.

消費熱線:1(800)732-2328



